

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXXV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

Magnus Pompeius *Xerxen togatum* vocare assueuerat.

- I CAP. XXXIV. Per id tempus a Q. Metello Creta insula in populi Rom. potestatem redacta est. quæ ducibus Panare et Lasthene, xxiv millibus iuuenum coactis, velocitate pernicipibus, armorum laborumque patientissimis, sagittarum usu celeberrimis, per uenientium Romanos exercitus fatigauerat. Ne ab huius quidem usura gloriæ temperauit animus Cn. Pompeius, quin uictoriæ partem conaretur vindicare. Sed & Luculli & Metelli triumphum cum ipsorum singularis virtus, tum etiam inuidia Pompeii apud optimum quemque
- 3 fecit fauorabilem. Per hæc tempora M. Cicerone, qui omnia incrementa sua sibi debuit, uir nouitatis nobilissimæ, & ut uita clarus, ita ingenio maximus; qui effecit, ne, quorum arma uiceramus, eorum ingenio uinceremur; consul, Sergii Catilinæ Lentulique & Cethegi & aliorum uiriusque ordinis virorum coniurationem singulari uirtute, constantia, uigilia, curaque aperuit, Catilina metu consularis imperi
- 4 urbe pulsus est. Lentulus consularis & prætor iterum, Cethegusque, & alii clari nominis uiri, auctore senatu, iussu consulis in carcere necati sunt.
- I CAP. XXXV. Ille senatus dies, quo hæc acta sunt, uirtutem M. Catonis, iam multis in rebus conspicuam atque prænitentem, altis-